
Witam 
Uważam, że zmienianie zasad ETS jest bezsensowne i groźne dla europejskiej gospodarki. Obecne, 
niskie ceny uprawnień do emisjo CO2 są dowodem na poprawne działanie systemu i osiąganie celu 
jakim było obniżenie poziomu emisji. Podnoszenie cen uprawnień poprzez modyfikacje systemu 
doprowadzi do dalszego pogorszenia konkurencyjności europejskiej gospodarki. 
jestem stanowczo przeciwny zmianom w systemie ETS. 
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